



15 April 2020

Dear Members of the Navy League of Canada,

Navy League Activity Postponement Extension

For the last 125 years, the Navy League of Canada has stood by its communities fulfilling its mission to provide support to youth across the nation.

In the interest of global efforts to keep Canadians everywhere safe, the Navy League of Canada has decided to cancel all in-person Navy League activities until 31 August 2020.

COVID-19 has presented Canadians with challenges unlike anything we have ever seen before. From coast to coast to coast, citizens stand apart for the collective good, and many families continue to make critical adjustments to their daily lives for the greater benefit of the population.

These last few weeks have been incredibly difficult. Some youth rely on Navy League programs for a sense of stability, structure, and purpose. This time apart has made it abundantly clear that being physically apart does not mean being disconnected. Now more than ever we should be engaged with our loved ones, our shipmates, and our colleagues, and provide support wherever we can while maintaining personal and collective health as a priority. Canadians are resilient, and with extra care and kindness, we will persevere.

Au cours des 125 dernières années, la Ligue navale du Canada a soutenu ses collectivités dans l'accomplissement de sa mission de fournir un soutien aux jeunes partout au pays.

Dans l'intérêt des efforts mondiaux visant à assurer la sécurité des Canadiens partout dans le monde, la Ligue navale du Canada a décidé que toutes les activités en personne de la Ligue navale sont annulées jusqu'au 31 août 2020.

COVID-19 a présenté aux Canadiens des défis sans précédent. D'un océan à l'autre, les citoyens se distinguent pour le bien collectif et de nombreuses familles continuent d'apporter des ajustements essentiels à leur vie quotidienne pour le plus grand bien de la population.

Ces dernières semaines ont été incroyablement difficiles. Certains jeunes comptent sur les programmes de la Ligue navale pour un sentiment de stabilité, de structure et d'objectif. Cette séparation a clairement montré que le fait d'être physiquement séparé ne signifie pas être déconnecté. Maintenant plus que jamais, nous devons nous engager avec nos proches, nos compagnons de bord et nos collègues, et fournir un soutien partout où nous le pouvons tout en maintenant la santé personnelle et collective en priorité. Les Canadiens sont résilients et, avec plus de soin et de gentillesse, nous persévérons.

National Office / Bureau national

201-1505 Laperrriere Avenue
Ottawa, ON K1Z 7T1

national@navyleague.ca
www.navyleague.ca

Phone / Tél: 800.375.6289



As a national organization with members embedded in 230 communities across the country, the Navy League of Canada holds the health and safety of the cadets, members, volunteers, and their families in our highest priority. We encourage our members to remain vigilant, and follow the recommendations of their local health authorities, adopting physical distancing as best as possible.

We look forward to connecting with you soon, stronger than ever.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'm. waterman', with a long horizontal flourish extending to the right.

Matthew Waterman, CD
National President
The Navy League of Canada

En tant qu'organisation nationale avec des membres intégrés dans 230 communautés à travers le pays, la Ligue navale du Canada tient la santé et la sécurité des cadets, des membres, des bénévoles et de leurs familles à notre plus haute priorité. Nous encourageons nos membres à rester vigilants et à suivre les recommandations de leurs autorités sanitaires locales, en adoptant au mieux la distance physique.

Nous sommes impatients de vous contacter bientôt, plus fort que jamais.

Sincèrement,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'm. waterman', with a long horizontal flourish extending to the right.

Matthew Waterman, CD
Président national
La Ligue navale du Canada